



**Betreft:** Notulen algemene jaarvergadering

**Datum:** 16 januari 2016

**Aanwezig:** Frits Aarts, Harrie Berkers, Henk Berkers, Peter Berkers, Wim van Bree, Rina van Brussel, Wim van Brussel, Huub van den Eikhof, Jan van den Eijnden, Els van Lieshout, Frits van Lieshout, Ine van Lieshout, Jos van Lieshout, Jan Santegoeds, Rob van Seggelen, Frans Sijbers, Mies Sijbers, Sylvia Sijbers, Ronny Thijs, Jasper Thijs, Frans van de Ven, Guus van de Ven, Bernard van de Ven, Ton van de Ven, Frans Verberne, Leo Verberne, Peter Verberne, Lard Verhoeven, Hub Brants en Jan Zwirs.

**Afgemeld:** Hannie van de Ven (ziek), Petra van Bree,

**Plaats:** Gildehuis Eet- en drinkcafe 't Jagershuis

**Notulist:** Jos van Lieshout

Bovengenoemde personen ontvangen een exemplaar van de notulen van deze vergadering.

## 1. Opening.

Hoofdman Henk Berkers opent de vergadering met een Christelijke groet en heet alle aanwezige gildebreders en -zusters van harte welkom. Een speciaal woord van welkom is er voor gildenpastor Jan Zwirs, erelid Lard Verhoeven en beschermheer Hub Brants.

Er wordt een minuut stilte in acht genomen om de in 2015 overleden gildebreders Martien Verberne, Henk van Brussel en Marinus van Brussel

Henk memoreert aan de hand van het jaarverslag de gebeurtenissen van het afgelopen jaar en dankt eenieder voor zijn/haar inzet.

## 2. Mededelingen en ingekomen stukken.

- Nieuw aangemeld lid in 2015 is Theo Hikspoors
- Totaal aantal leden 31-dec-2015 is 257. Dat is een minder dan in 2014.
- Kienen: Henk vraagt aan de aanwezige vrijwilligers of zij in 2016 medewerking willen blijven verlenen aan het kienen. Andere verenigingen die helpen met kienen zijn: Ameezing, SAA, veteranen SV Lierop tbv jeugd De Koepelzangers stoppen en worden vervangen door A Capella
- Gildetrom nieuwe abonnees Els v Lieshout
- Social network, facebook pagina gilde is aangemaakt door Jasper. Voor agenda zaken zal de Website altijd leidend zijn.
- Er is een pelgrimagerreis naar Rome gepland van 21-sep / 2 okt. Leden die mee willen moeten dit zelf bekostigen. Zie het als een vakantie ☺
- Rob van Seggelen wordt als vrijwilliger van het jaar in het zonnetje gezet vanwege zijn verdiensten voor het gilde.
- Henk geeft aan dat er vanuit ons zusterilde onofficiële vragen zijn gesteld na te denken over een eventuele fusie met ons gilde. De vergadering is verrast. Een fusie is nu niet bespreekbaar. We moeten waar mogelijk ons zusterilde helpen, maar van een fusie kan op dit moment geen sprake zijn.



- De Rabobank clubkascampagne, de Meeusrace, Eurosjopper, Geraniumactie, Kienen en de oudijzeracties zijn in het afgelopen jaar goed verlopen en hebben een mooi financieel resultaat opgeleverd.

### **3. Notulen jaarvergadering 17 januari 2015.**

- De notulen worden goedgekeurd. Met dank aan notulist Wim van Bree.

### **4. Jaarverslag 2015.**

Commentaar:

- In het jaarverslag wordt melding gemaakt van een delegatie van een persoon. Mies Sijbers vindt het ietwat overdreven om dit een delegatie te noemen.
- Peter Berkers vraagt waarom de installatie van de nieuwe Pastoor van Asten er niet in staat. Henk geeft aan dat deze actie na 15-Dec heeft plaatsgevonden. Op dit moment was het jaarverslag al af. De installatie zal in het jaarverslag van volgend jaar meegenomen worden.
- Het jaarverslag wordt goedgekeurd, met dank aan dekenschrijver Hannie van De Ven.

### **5. Financieel verslag 2015.**

- Het was een financieel gezond jaar voor ons gilde en schietterrein "De Roovere". Dekenschatbewaarder Ronny Thijs deelt het totaal overzicht 2015 inkomsten/uitgaven uit aan de aanwezigen en geeft hierover uitleg. Henk bedankt dekenschatbewaarder Ronny Thijs voor zijn verrichtte werk.

### **6. Verslag kascontrolecommissie en benoeming nieuw kascontrole lid.**

- De kascontrole voor 2014 heeft pas op 29-Jan-2015 plaats kunnen vinden. Hierdoor was het vorig jaar niet mogelijk discharge te verlenen voor her financiële verslag 2014. De kascontrole commissie bestaande uit Lia Verberne, Frans Sijbers en Guus van de Ven heeft een verslag geschreven en geeft aan geen afwijkingen gevonden te hebben in de financiële afwikkeling van 2014. Hierop wordt het financiële verslag 2014 alsnog goedgekeurd door de vergadering. Adviezen van de het kascontrole commissie zullen in het bestuur vervolgd worden.
- De kascontrole 2015 is af. De commissie bestaande uit Rina van Brussel, Frans Sijbers en Guus van de Ven heeft een verslag geschreven met het advies het financieel verslag 2015 goed te keuren. Adviezen van de het kascontrole commissie zullen in het bestuur vervolgd worden.
- Commissielid Frans Sijbers wordt opgevolgd door Peter Verberne. Henk Bedankt Frans voor zijn inzet.

### **7. Programma 2016. (Zie bijlage behorende bij agenda jaarvergadering.)**

- De vergadering vraagt bij stemming dat wij in 2016 naast deelname aan de Kingdag Peelland 2016 gehouden 12-jun in Vlierden, deel te nemen aan het gildenfeest in Ravenstein op 5-juni en in Mechelen op 11-sep.



- Het bestuur besluit een enquête te houden onder de geüniformeerde leden. Bedoeling is te peilen met hoeveel leden we gaan deelnemen aan bovenstaande activiteiten. Afhankelijk van de uitslag zal het bestuur een besluit nemen over deelname aan Mechelen en Ravenstein of een van beiden.
- TSC SOLO Rabo Koepel Race 20-maart-2016 Frans Sijbers vraag verkeersregelaars voor deze wedstrijd. Vrijwilligers die zich melden zijn: Henk Berkers, Wim van Bree, Ronny Thijs, Jasper Thijs, Rob van Seggelen, Wim van Brussel, Ton van de Ven, Hannie van de Ven, Ine van Lieshout en Jos van Lieshout. Deze personen moeten een online cursus verkeersregelaar volgen. Jos geeft deze namen door aan Frans.
- Tom van Lieshout heeft via koning Frits gevraagd of wij als gilde deel willen nemen aan de keuring van de prinsbuurt (de gildewijk). Dit Jaar is Bert van Lieshout Prins. We worden verzocht zaterdag 30-Jan 16:00 uur aanwezig te zijn en de burgemeester begeleiden in de buurt tot het huis van Prins Bert. Na discussie besluit de vergadering het verzoek te honoreren.
- Alle gilde activiteiten worden opgenomen in de agenda. De site is hierin leidend.

## **8. Mededelingen commissie jeugdbeleid, tamboers, vendeliers, schutters en**

- Vendeliers:
  - o Jasper Thijs is B klasse.
- Uniformen:
  - o Naaister Diny Reinders is gestopt met alle activiteiten en opgevolgd door Thea Looymans uit Someren-Eind
- Beheerscommissie de Roovere:
  - o Wim van Brussel bedankt iedereen die geholpen heeft bij activiteiten van de Roovere. Hij vraagt tevens of alle mensen die vorig jaar de schuilkeet gepoetst hebben dat dit jaar ook willen doen. De meeste personen zeggen toe. Wim geeft aan dat aanvullingen welkom zijn.
  - o 6 mei vindt het groot onderhoud plaats. Op die dag zal de huidige versleten omheining vervangen worden.
- Oud ijzer acties:
  - o Ton van de ven geeft aan dat beide acties afgelopen jaar prima verlopen zijn en zegt toe ervoor te zorgen dat de volle container in de wei bij Jan van den Eijnden vervangen wordt door een lege. De actie van dit jaar zal verplaatst worden van de oorspronkelijk geplande datum 26-maart (paaszaterdag) naar zaterdag 2-April.
- Geranium actie
  - o Ook deze actie is prima verlopen.
- Kienen:
  - o Hoewel de opbrengsten teruglopen, blijven wij deze activiteit ook dit jaar begeleiden.

## **9. Aanpassing huishoudelijk reglement.**

Betreft aanpassing m.b.t. overlijden gildenlid en bloedverwantschap in het bestuur. Om dit in betere banen te leiden zijn twee aanpassingen nodig in het huishoudelijk reglement. Beide voorgestelde aanpassingen worden voorgelegd aan de vergadering en na elk afzonderlijk



voorstel zal de vergadering stemmen. De wijzigingen zijn aangenomen als tweederde van de vergadering voor stemt. Stemmen wordt per handopsteken uitgevoerd.

Eerste aanpassing:

- BIJ OVERLIJDEN VAN EEN GILDELID EN HET GILDE HEEFT VÓÓR DE UITVAART/CREMATIE NOG EEN GEPLANDE ACTIVITEIT, WORDT BIJ DE NABESTAANDEN (FAMILIE) GEVRAAGD NAAR HUN MENING OVER HET WEL OF NIET DEELNEMEN DOOR HET GILDE AAN GEPLANDE ACTIVITEIT. UITEINDELIJK IS HET AAN DE OVERHEID EEN BESLUIT TE NEMEN OVER DEELNAME AAN GEPLANDE ACTIVITEIT.

Dit voorstel wordt met 23 stemmen voor en 0 tegen aangenomen

Tweede voorstel:

- PERSONEN DIE EEN EERSTE- OF TWEDE GRAAD VERWANTSCHAP HEBBEN, KUNNEN NIET TEGELIJKERTIJD ZITTING HEBBEN IN DE OVERHEID, TENZIJ DE PERSOON DIE TOT BESTUURDER WORDT BENOEMD, IS VOORGEDRAGEN DOOR DE OVERHEID NA EEN EENSTEMMIG BESLUIT VAN DE OVERHEID EN BIJ DEZE VOORDRACHT DE VERWANTSCHAP WORDT MEDEGEDEELD AAN DE VERGADERING DIE TOT BENOEMING BESLUIT.

Dit voorstel wordt met 26 stemmen voor en 0 stemmen tegen aangenomen.

## **10. Bestuursverkiezing.**

Ronny Thijs en Jos van Lieshout zijn aftredend en herkiesbaar. Jasper Thijs wordt voorgedragen als bestuurslid. Besloten wordt twee schriftelijke stemronden te houden. De eerste om te zien of Ronny en Jos hun taken in het bestuur voort mogen zetten. De tweede om te zien of Jasper voldoende vertrouwen geniet om in het bestuur gekozen te worden.

- Stemuitslag ronde 1: Ronny 24 stemmen, Jos 25 stemmen. Beide mogen hun bestuursactiviteiten voortzetten.
- Stemuitslag ronde 2: Jasper 26 stemmen. Dit zijn voldoende stemmen om Jasper in het bestuur te kiezen.

Jasper, Ronny en Jos worden gefeliciteerd met hun verkiezing/herverkiezing in het bestuur.

## **11. Rondvraag.**

- Mies Sijbers.
  - o Het \gilde moet altijd waardig afscheid nemen van overleden gildeleden. Meestal gebeurt dit op de afscheidplaats op het kerkhof. Het komt echter steeds vaker voor dat de overledene gecremeerd wordt. Als dit het geval is moet het gilde voor vertrek van overledene de kist overzwaaien.
    - Antwoord: Het bestuur is het eens met dit voorstel en heeft het “draaiboek overleden gildelid” inmiddels aangepast.
- Frans Sijbers.
  - o Stelt voor de bemensing van de gildenfeest tentoonstelling beter te verdelen. Zoals het nu gaat zit Berthie Berkers de hele middag bij de tentoonstelling. Frans meldt graag een uurtje over te willen nemen. Hierop melden ook Frits en Els van Lieshout en Silvia Sijbers zich aan.
- Rob van Seggelen.



- Tijdens de „animal schiet activiteiten” lijkt het heel normaal te zijn dat gildeleden die niet meehelpten wel gratis consumeren. Dit hoort niet.
  - Antwoord: Het deze opmerking mee met het Rood-Groen overleg. Ton van de Ven zal dit onderwerp ter sprake brengen in de beheer commissie van de Roovere.
- Moeten we als gilde nog deelnemen aan de intocht van de Sint?
  - Antwoord: Het bestuur zal deze vraag in de bestuursvergadering behandelen en hier bij de volgende jaarvergadering op terug komen.

Henk sluit de vergadering met een Christelijke groet.

De hoofdman:  
Henk G.M.Berkers

De gelegenheids dekschrijver:  
Josephus A J van Lieshout